

قشمد - قئاسق - Driver - Damascus-National

Deadline:
28-10-2025

Contact person:
Ibrahim Ahmad Ismaeil

• Who we are

DanChurchAid (DCA) supports people in the world's poorest countries in their struggle for a dignified life and helps those whose lives are in danger. We intervene with humanitarian aid in disaster-stricken areas, provide long-term support through development aid in poor areas and promote initiatives to create a more equal and sustainable world.

We show leadership and continue a 100-year tradition of hope and action. DanChurchAid is active in Africa, Asia, the Middle East and Ukraine with a presence in 19 countries and works to achieve four global goals: Saving lives, building resilient societies, combating extreme inequality and Creating engagement. These goals reflect our work across humanitarian efforts, development and human rights.

Since 2015, DCA has been working in Syria through an integrated, multi-sectoral approach that aims to save lives and build resilient communities in rural areas, urban settings, and informal settlements.

DCA implements activities that include: rehabilitation of private houses, school rehabilitation, distribution of non-food items (NFIs), cash-for-work activities, protection services (psychosocial support, child protection, general/community protection including case management, cash for protection, awareness and prevention, and community protection networks), multi-purpose cash assistance, vocational training and technical education (TVET), and humanitarian mine action (risk education, survey, and clearance).

DCA combines mine action with humanitarian response to support vulnerable communities through a holistic, integrated, and adaptable approach to achieve the greatest possible impact.

Place of Work:
NES

• Positional Objectives

Under the supervision of the ProLog, the driver will support the operations & activities of the NGO by safely and efficiently driving NGO vehicles to transport personnel, supplies, and materials as needed. The role also involves assisting with logistical tasks, ensuring compliance with organizational policies, and maintaining accurate records related to vehicle usage and maintenance.

We are looking for a Driver have at least 5 years of driving experience, a valid driving license recognized within Damascus government areas, and strong knowledge of local routes.

• Position Overview

Position: Driver

Contract Type: Fixed (Staff) Contract

Based in: Damascus

Reports to: ProLog Officer

Number of positions: 2

• Key Responsibilities

Transportation Duties:

- Drive NGO vehicles to transport staff, goods, and equipment to various locations as directed.
- Ensure timely and efficient transportation to support the NGO's programs and activities.
- Follow assigned routes and schedules while ensuring timely deliveries or pickups.

Vehicle Maintenance:

- Conduct daily vehicle inspections to ensure roadworthiness (e.g., checking oil, brakes, tires, lights).
- Report any mechanical issues or maintenance needs promptly to the supervisor.

Safety and Compliance:

- Adhere strictly to traffic laws and regulations.
- Ensure the safety of passengers, goods, and other road users at all times.
- Maintain awareness of and comply with security guidelines in areas of operation.
- Report any delays, accidents, or unforeseen issues during trips.

Support to Operations & Documentation:

- Maintain accurate records of trips, including mileage, fuel consumption, and waybills.
- Assist with loading and unloading vehicles as necessary.
- Provide logistical support for field activities as required.
- Act as a first responder in case of vehicle emergencies or accidents.

- Carry and maintain essential safety equipment, including a first aid kit and fire extinguisher.

Job Requirements

- Good communication skills in Arabic (reading and writing) and basic English skills
- Valid driving license type E recognized within Damascus government areas
- Minimum of 5 years of driving experience within Damascus, preferably with NGOs
- Excellent knowledge of local routes and terrain

What we offer

- A very competitive salary package
- 2 days of paid annual leave per month
- Medical insurance coverage
- Training and capacity building opportunities, including access to internal learning resources.
- An interesting and challenging experience addressing humanitarian needs
- Skilled colleagues and comprehensive support
- A positive, respectful, and caring work environment where staff well-being is prioritized.

How To Apply

- We are an equal opportunity employer and value diversity within our organization.
- All qualified candidates, irrespective of age, gender, race, religion, or ethnic affiliation, are encouraged to apply for the vacancy if they meet the requirements outlined above.
- The candidate must be ready to comply with our Code of Conduct, Staff Policy on Prevention of Sexual Exploitation, Abuse, and Harassment, and our Child Safeguarding Policy.

Please note that only short-listed candidates who meet the requirements will be contacted.

The closing date for applications is 28/10/2025

نحن نم

نم دعاسنو، عميرك ةايحل مهيعس يف ملعلا لود رقفا يف صاخشالا يا يس يد ةمظنم معدت معدل مدقنو، ةبوكنملا قطنملا يف ةيناسنالا تادعاسملا لخدتن. رطخلل نوضرعم مه فدهت يتل تاردابملا عجننو، ةريقفلا قطنملا يف ةيمنتل عيراشم لال خ نم دمال ليوط ةمادتساو ةلدع رثكأ ملعلا عانبلإا
 يف يا يس يد لمعت. لمعلاو لمال نم ماع 100 ل دتممي أدليلقت لصاونو ةدايقلا رهظن فادهأ ةعبرأ قيقحتل عيسنو ةلود 19 يف دجاوتتو، ايناركواو طسوالا قرشلل ايسا ايقيرفإ زيزعتو، ديدشلل توافتل ءحفاكم، دومصلال يلع ةرداق تاعمتجم عانبل، حاورال ذاقن: ةيملاع ةيمنتلل ةيناسنالا ةباجتسالال تالاجم يف انلمع فادهالا هذه سكعت. ةيعمتجمل ءكاراشملا ناسنالا قوقحو

إل فدهت تاعاطقلا ددعت لملاكتم جهن لال خ نم ايروس يف يا يس يد لمعت، 2015 ماع ذنم يرضحلا قطنملاو ةيفيرلا قطنملا يف دومصلال يلع ةرداق تاعمتجم عانبلو حاورال ذاقن ةيئاوشعل تاميخملاو
 داوملا عيزوت، سرادملا ليهأت ةداعا، ةصاخلا لزانملا ميمرت: لمشت ةطشنأ يا يس يد دذفت ةيامح، يعامتجالا يسفنلا معدلا) ةياملحلا تامدخ، لمعلا لباقم دقنلا ةطشنأ، ةيئاوغل ريغ ةيعوتلا، ةياملحلا دقنلا، تالاجلا ةرادا كلذ يف امب ةيعمتجمل/ةملاع ةياملحلا، لطلل بپردتلا، ضارغالا ددعتم ةيدقنلا تادعاسملا، (ةيعمتجمل ةياملحلا تاكبشو، ةياقولاو (ةلازالا) حسملا، رطاخملا ةيعوتلا) يناسنالا ماغلل عزنو، ينقتل ميملتلاو ينهملا ةفيعضل تاعمتجمل معدل ةيناسنالا ةباجتسالال ماغلل عزن ةطشنأ نيب يا يس يد عمتجتم. نكمم رثا ربكأ قيقحتل فيكتلل لباقو لملاكتم و لماش جهن لال خ نم

ةفيظول نم فدهلا

ةمظنملا ةطشنأ تاي لمع معدب قئاسلا موقيس تاي رتشملاو يتسجولل مسق فارشا تحت بسح تامزلتسملاو داوملاو نيظوملا لقنل ءفافكو ناماب ةمظنملا تاراس ةدايق لال خ نم تاسايسب مازتلالا نامضو، ةيتسجولل لامعالا يف دوعاسملا اضيا ماهملا لمشت. ءحجالا تابكرملا ءنايصو مادختساب قلعتت ءقيقد تالاجس يلع ظافحلل، ةمظنملا

ةيراس ةدايق ءصخرو، ةدايقلا يف تاونس سخم نع لقت ال ءربخ كلتمي قئاس نع ثحبن نحن ةيلحلمل قرطالاب ءزاتمم ءفرعمو، قشمد ءموكح قطنم نمض اب فترعمو

ةفيظول نع ءماع تامولعم

قئاس: ةفيظول ايمسمل

- فظوم / تباث دق ع :دقعل عون
- قشمد :لمعل ناكم
- تايرتشمل او يتسجولل لوؤسم :ىل ريراقتل مّدي
- 2 :رغوشل ددع

• ةيسيئرلا تايلوؤسملا

- **لقنل ماهم**
- ةفلتخملا عقاوملا ىل تادعلملاو عئاضبلاو نيفظوملا لقنل ةمظنملا تارايس ةدايق
- .تاهيجوتل بسح
- .ةمظنملا ةطشنأوجمارب معدل لّاعف لكشب و بسانملا تقولا يف لقنل نامض
- يف مالتسالا وأ ليصوتلا تايلمع ذيفنت نامض عم ةددحمل لواجل او قرطلاب مازتلالا
- .بولطملا تقولا

- **تابكرمل ةنايص**
- ،حباكملا ،تيزلا صحف لثم) لمعلل اهتيزهجا نامضل ةبكرملل يموي صحف ارجا
- .(عاوضألا ،تاراطألا
- .رشابملا فرشملل ةنايص تاجايتحا وأ ةيكيناكيمي لكاشم يأ نع يروفلا غالبألا

- **مازتلالاو ةمالسلا**
- .رورملا ةمظنأو نيناوقب مراضلا مازتلالا
- .تاقوالا عيجم يف نيرخألا قي رطلل يمدختسمو عئاضبلاو باكرلا ةمالس نامض
- .لمعل قطانم يف نمألاو ةمالسلا تاءارجا و تاداشراب مازتلالا
- .تالجرلا اناثأ ةعقوتم ريغ لكاشم وأ ثداوح وأ ريخأت يأ نع غالبألا

- **قيثوتلاو يتسجولل معدلا**
- كالهتساو ،ةعوطقملا تافاسملا كلذ يف امب ،تالجرلل ةقيقد تالجس ىلع ظافحل
- .ميسلتلا تادنسو ،دوقولا
- .ةجالحا دنع داوملا ليزنتو ليحت يف ةدعاسملا
- .ةجالحا بسح ةيناديملا ةطشنألل يتسجولل معدلا مديقت
- .ةبكرملل يف لاطعأ وأ ثداوح عوقو لاح يف بيحجتسم لوأك فرصتلا
- .قيرحلا ةيافطو يلوالا فاعسالا ةبيقح لثم ةيساسألا ةمالسلا تادعم ةنايصو لمح

• ةفيظولا تابلطتم

- ةغللاب ةيساسأ ةفرعمو (ةباتكو ةعارق) ةيبرعلا ةغللاب ةديج لصاوت تاراهم
- .ةيزيلجنألا
- قشمد ةموكح قطانم نمض اهب فرتعمو ةيراس ج ةئف يموومع ةقاوس ةداهش
- .ةيناسنأ تامظنم عم لصفيو ،قشمد ةظفاحم نمض تاونس 5 نع لقت ال ةدايق ةربخ
- .سيراضتلاو ةيلجمل قرطلاب ةزاتمم ةفرعم

- **همّدن ام**
- آج ةيسفانت بتاور ةمزح
- آيرهش ةعوفدم ةزاج ناموي
- .ةيبط ةينيّمأت ةيطغت
- .ةيلخادلا ملعتلا دراوم ىل لوصولا كلذ يف امب ،تاردق اناوبو بيبردت صرف
- .ةيناسنأ تاجايتحالل ةباجتسالل يف ةرثؤمو ةيدجم ةينهم ةبرجت
- .لماش معدو ةره لمع عالمز
- .نيفظوملا ةيهافرب متهتو ةمرتحمو ةيباجي لمع ةئيب

• ميّدقتلا ةقيرط

- .انتامظنم لخاد عونتل رّدقنو صرفلا و فاكثب نمؤن نحن

- وأني دلا وأقرعلا وأسنجلأ وأرمعلأ نع رظنلأ ضغب ،نيللهؤملأ نيجشرملا عيجشن هالعلأ ةروكذملأ تابلطتملا اوفوتسأ اذا ةفيظولل مدقتلا ىلع ،يقرعلا عامتناللا
- ةسايسو ،انب ةصاخلا كولسلأ دعاوق ةنودمب مازتللال أدعتسم حشرملا نوكتي نأ بجي لفظلا ةياعم ةسايسو ،يسنجلأ شرحتلأ وكاهتناللا لالغتسالأ نم ةياملأ

ةمهم تاطحالم

- نيلأا ةريصقلا ةمئاقلا ي ف نيجردملا نيجشرملا عم طقف لصاوتلا متيس
- تابلطتملا نوفوتسي

- 28/10/2025 وه مديقتلل دعوم رخآ